
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine, konaného dňa 10. 12. 2009 

 
 
Prítomní: Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta  

Ing. Jana Rosičová, prednostka MsÚ 
Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór  

  MUDr. Marek Andraščík  
  PhDr. Daniel Andráško  

JUDr. Iveta Bžánová 
  Ing. Miroslav Balog    
  Ing. Ján Čop 
  MUDr. Štefan Čopík 
  Pavol Diňa 
  Ing. Ján Harmaňoš  
  MUDr. Jozef Homza 
  MVDr. Vladislav Juško  
  MUDr. Mária Kostelníková    
  MUDr. Andrej Kulan   
  Ing. Štefan Nevoľník  
  Mgr. Ľubov Reháková  

Ing. Jozef Savka 
MUDr. Miroslav Suchý 
Anton Vass  

 
Ospravedlnení: MUDr. Marek Andraščík  

Mgr. Michal Lukša 
   
     
Prizvaní:  Mgr. Katarína Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí  

JUDr. Ján Paľovčík, právnik MsÚ  
Ing. Lýdia Gičová, poverená vedením oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP 
Ing. Dana Mariničová, vedúca finančného oddelenia 
JUDr. Michal Harakaľ, oddelenie správy majetku a služieb 

  Mgr. Metod Kamlár, povedený vedením MsP Snina  
  Ing. Ján Alušík, konateľ VPS Snina, s. r. o.  
  Anna Brečková, hovorkyňa  

Mgr. Eva Mihaliková, poverená riaditeľka Mestského kultúrneho a osvetového 
strediska Snina  

 
 
Program:  

1. Otvorenie 
2. Správa o činnosti MsR v Snine od ostatného zasadnutia MsZ v Snine  
3. Kontrola plnenia uznesení MsR a MsZ k 10. 12. 2009  
4. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti k 10. 12. 2009 
5. VZN mesta Snina o verejných kultúrnych podujatiach konaných na území mesta Snina  
6. VZN mesta Snina o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku na žiaka základnej 

umeleckej školy, dieťa materskej školy a školského zariadenia so sídlom na území mesta 
Snina  

7. Doplnok č. 6 k VZN mesta Snina č. 93/2008 o podmienkach prenájmu nehnuteľného 
a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom  
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8. Doplnok č. 1 k VZN mesta Snina č. 94/2008 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavené odpady na území mesta Snina  

9. Doplnok č. 2 k Organizačnému poriadku orgánov mesta Snina a Mestského úradu Snina  
10. Správa o plnení rozpočtu mesta Snina za tretí štvrťrok 2009  
11. Návrh štvrtej zmeny rozpočtu mesta Snina na rok 2009 
12. Návrh plánu investičných akcií mesta Snina na rok 2010  
13. Návrh rozpočtu mesta Snina na roky 2010 – 2012 
14. Dodatok č. 5 k Nájomnej zmluve s VPS o nájme hnuteľného majetku  
15. Delegovanie zástupcu mesta do rady ZŠ P. O. Hviezdoslava a do rady MŠ Kukučínova 
16. Vymenovanie do funkcie riaditeľa Materskej školy, Perečínska 2546/23, Snina  
17. Časový plán práce MsR a MsZ v Snine na rok 2010 
18. Žiadosť ZŠ Budovateľská o zníženie poplatku za nájom mestskej športovej haly 
19. Návrh na prerozdelenie dotácií na rok 2009  
20. Informatívna správa o dohodách o vykonaní práce a dohodách o pracovnej činnosti 

uzatvorených v roku 2009  
21. Zoznam kultúrnych podujatí v roku 2009  
22. Informácia o výsledku kontroly NKÚ a prijatých opatreniach k projektu „Rekonštrukcia 

výrobných hál – Snina“ 
23. Informácia o výsledku kontroly NKÚ a prijatých opatreniach k projektu „Mám talent 

a chcem sa vzdelávať“ 
24. Návrh na vyradenie neupotrebiteľného majetku v nájme Nemocnice Snina, s. r. o.  
25. Zrušenie uznesenia MsZ č. 451/2008 
26. Zrušenie vecného bremena pod V-504 na LV č. 8137, k. ú. Snina  
27. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. CKN 1385/33 
28. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. CKN 398/108 
29. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. CKN 1385/35 a CKN 1385/36 
30. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. CKN 2588/120 
31. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. CKN 450/33 
32. Zmluvný prevod nehnuteľností – odpredaj pozemkov parc. č. CKN 2595/130, CKN 

2595/131, CKN 2595/142, CKN 2595/143, CKN 2595/148, CKN 2595/149 
33. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. CKN 5725/2 na základe 

verejnej obchodnej súťaže  
34. Rôzne  
35. Interpelácia poslancov 
36. Záver 

 
 
K bodu 1) Otvorenie 
 
     Ing. Štefan Milovčík – otvoril tridsiate štvrté zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine, na  
ktorom všetkých srdečne privítal. Na dnešné rokovanie boli prizvaní:  konateľ spoločnosti 
Nemocnica Snina,   s. r. o. – MUDr. Lukáč, konateľ spoločnosti VPS Snina, s. r. o. – Ing. Ján 
Alušík,  poverená riaditeľka Mestského kultúrneho a osvetového strediska Snina – Mgr. Eva 
Mihaliková, riaditelia úradov štátnej správy, riaditeľ OO PZ Snina,  náčelník MsP a vedúci oddelení 
MsÚ. 
 
Konštatovanie počtu prítomných 
     Podľa prezentácie je v rokovacej miestnosti prítomná  nadpolovičná  väčšina poslancov. 
Konštatujem, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 
 
Schválenie programu: 
Program dnešného rokovania ste obdržali v pozvánke spolu s materiálmi pri prezentácii.  



 3 

Na základe návrhu z mestskej rady navrhujem vymeniť si materiál č. 18 – Žiadosť ZŠ 
Budovateľská o zníženie poplatku za nájom mestskej športovej haly.  
 
Hlasovanie za program:  
za: PhDr. Daniel Andráško, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. 
Miroslav Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
  
Voľba návrhovej komisie: 
Za členov návrhovej komisie určujem: Antona Vassa           

Mgr. Ľubov Rehákovú         
Ing. Štefana Nevoľníka    

  
Hlasovanie za zloženie návrhovej komisie:  
za: PhDr. Daniel Andráško, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý – 12 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Anton Vass – 3 poslanci  
 
 
Za overovateľov zápisnice určujem:      Ing. Jána Čopa             
               JUDr. Ivetu Bžánovú     
 
Za zapisovateľku:  p. Moniku Dunajovú   
 
 

2.   Správa o činnosti MsR v Snine od ostatného zasadnutia MsZ v Snine  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Ján Čop, zástupca primátora. Spracovala Monika Dunajová, 
oddelenie organizačné a vnútorných vecí.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – umiestnenie dvojkríža na mieste, kde stálo delo, je po estetickej 
stránke nie veľmi šťastné.  
 
    MUDr. Miroslav Suchý – bolo vhodné umiestňovať lavičky v Snine teraz pred zimou?  
 
     Ing. Lýdia Gičová – ak sú lavičky nekvalitné, treba upozorniť mesto alebo VPS, aby sme mohli 
uplatniť reklamáciu.   
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    berie na vedomie   správu o činnosti Mestskej rady v Snine od 
ostatného zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine.  
 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, 
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MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. 
Miroslav Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
          uznesenie č. 670/2009  
 
 
 

3. Kontrola plnenia uznesení MsR a MsZ k 10. 12. 2009  
 
     Písomný materiál spracoval a predložil Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór.  
 
     Ing. Pavol Marinič – podal bližšie informácie k predkladanému materiálu.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   berie na vedomie   kontrolu plnenia uznesení MsR a MsZ    
k 10. 12. 2009.  
 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. 
Miroslav Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
 
          uznesenie č. 671/2009  
 

 
4. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti k 10. 12. 2009 

 
     Písomný materiál spracoval a predložil Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   berie na vedomie   výsledky kontrolnej činnosti k 10. 12. 2009.  
 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. 
Miroslav Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
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     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
          uznesenie č. 672/2009  
 
 
 

5. VZN mesta Snina o verejných kultúrnych podujatiach konaných na území mesta Snina  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 
Harmaňošová, vedca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.  
 
     Mgr. Katarína Harmaňošová – podala bližšie informácie k predkladanému materiálu.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – myslí si, že ide o byrokraciu a tieto veci by sa mali riešiť 
komplexnejšie.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   ruší   Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina č. 91/2008 
o verejných kultúrnych podujatiach konaných na území mesta Snina a jeho doplnok č. 1,   
schvaľuje   Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina č. 100/2009 o verejných kultúrnych 
podujatiach konaných na území mesta Snina. 
 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. 
Miroslav Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
 
          uznesenie č. 673/2009  
 
 

6. VZN mesta Snina o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku na žiaka základnej 
umeleckej školy, dieťa materskej školy a školského zariadenia so sídlom na území 
mesta Snina  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 
Harmaňošová, vedca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.  
 
     Mgr. Katarína Harmaňošová – podala bližšie informácie k predkladanému materiálu.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina č. 
101/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku na žiada základnej umeleckej školy, dieťa 
materskej školy a školského zariadenia so sídlom na území mesta Snina.  
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Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. 
Miroslav Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
          uznesenie č. 674/2009  
 
 

7. Doplnok č. 6 k VZN mesta Snina č. 93/2008 o podmienkach prenájmu nehnuteľného 
a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Eva 
Mihaliková, poverená riaditeľka Mestského kultúrneho a osvetového strediska Snina.  
 
     Mgr. Eva Mihaliková – komisia školstva navrhuje, aby sa za prenájom hnuteľného majetku 
neplatilo.  
 
     Ing. Pavol Marinič – § 8a ods. 2 – navrhuje slovo „poskytuje“ nahradiť „môže poskytnúť“.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   Doplnok č. 6 k Všeobecne záväznému nariadeniu 
mesta Snina č. 93/2008 o podmienkach prenájmu nehnuteľného a hnuteľného majetku vo 
vlastníctve mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom.  
 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. 
Miroslav Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
          uznesenie č. 675/2009  
 
 
 
(prišiel MVDr. Vladislav Juško – 8.36 hod. – spolu 16 poslancov) 
 
 

8. Doplnok č. 1 k VZN mesta Snina č. 94/2008 o miestnych daniach a miestnom poplatku 
za komunálne odpady a drobné stavené odpady na území mesta Snina  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Dana 
Mariničová, vedúca finančného oddelenia.  
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     JUDr. Iveta Bžánová – je mnoho rodín, ktoré poctivo separujú odpad a myslí si, že je to úder 
pod pás, keď teraz zrušíme úľavu pre tých, ktorí separovali. Nevidí tu diskrimináciu občanov 
z bytových domov. Berie to ako motivačnú záležitosť a keď zrušíme to, čo sme začiatkom roka 
sľúbili, separácia sa dostane na kritický bod. Možností na kontrolu separácie je strašne veľa. Ideme 
sami proti sebe. Prihovára sa zato, aby sa tento materiál neschválil.  
 
    Ing. Štefan Milovčík – v bytových domoch je veľká anonymita, ale keď sa vybudujú 
kontajnerové stanovištia, potom by to bolo jednoduchšie zistiť, ktorý  bytový dom separuje a ktorý 
nie.  
 
     Ing. Miroslav Balog – zrušenie tejto úľavy je totálne demotivujúce. Ak to zrušíme, mnoho ľudí 
prestane separovať.  Neodporúča tento materiál schváliť.  
 
     PhDr. Daniel Andráško – ten kto separuje a chce separovať, bude to robiť aj bez toho, aby mal 
nejakú úľavu.  
 
     Ing. Ján Čop – prikláňa sa k názoru PhDr. Andráška. Je to ťažké rozhodnutie. Nikdy sa to nedá, 
aby sme boli spravodliví voči všetkým.  Ešte rok by sme mali vydržať, pokiaľ sa vybudujú 
kontajnerové stanovištia pre bytové domy a potom sa zaoberať úľavami pre tých, ktorí separujú.  
 
     Ing. Jozef Savka – komisia ochrany verejného poriadku a dopravy je toho názoru, že ak by sme 
dali úľavu na poplatku za vývoz KO pre všetkých poplatníkov, bola by to motivácia pre všetkých, 
aby poctivo separovali.    
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   Doplnok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu 
mesta Snina č. 94/2008 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady na území mesta Snina.  
 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško, Ing. Ján Čop, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Anton Vass – 7 poslancov   
proti:  Ing. Miroslav Balog , MUDr. Miroslav Suchý – 2 poslanci 
zdržal sa: JUDr. Iveta Bžánová, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. 
Vladislav Juško, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka – 7 poslancov 
 
     Mestské zastupiteľstvo neprijalo k tomuto materiálu žiadne uznesenie.  
 
 

9. Doplnok č. 2 k Organizačnému poriadku orgánov mesta Snina a Mestského úradu 
Snina  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Jana 
Rosičová, prednosta MsÚ Snina.   
 
     Ing. Jozef Savka – aké právne postavenie budú mať rekreačné a športové služby a prečo 
spadajú priamo pod p. primátora?  
 
     Ing. Jana Rosičová – sú bez právnej subjektivity ako MsP, preto spadajú priamo pod primátora.  
 



 8 

     Ing. Jozef Savka – takže to berie ako ďalšie oddelenie úradu, preto by mali spadať pod 
prednostu úradu.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – v dnešnej dobe riešiť situáciu rekreačných služieb tým, že prejdú pod 
mesto, nepovažuje za dobré. Zdôvodňuje to aj tým, že 11 ľudí prejde z VPS pod úrad a nič sa tým 
nezmení.  No keď sme schvaľovali, aby sa táto zložka od VPS oddelila, chceli sme, aby sa niečo 
zmenilo. Aj počet 11 ľudí je priveľa. Ide o sezónnu prácu. Čo budú títo ľudia počas celého roka 
robiť? Má pocit, že ide o umelo vytvorený útvar. Ak budeme mať RO zrekonštruovanú, potom bude 
vidieť opodstatnenosť tohto útvaru. Treba to zvážiť a hlavne limitovať počet pracovníkov. Nároky 
na mzdy týchto pracovníkov prechodom pod úrad budú vyššie, ako ich mali na VPS.  
 
     Ing. Jozef Savka – prečo sú v tejto štruktúre pracovníci, ktorí majú upratovať starú polikliniku. 
Ak pribudne 11 pracovníkov, prečo sú potom mzdové náklady na rok 2010 nižšie ako v tomto 
roku?  
 
     Ing. Jana Rosičová – mzdové nároky na týchto pracovníkov nebudú vyššie ako majú na VPS. 
Upratovačky, ktoré upratujú športovú halu, budú upratovať aj starú polikliniku, aby sme túto službu 
nemuseli kupovať od VPS.  
     Ing. Ján Čop – chceli sme, aby sa vytvorila  rozpočtová organizácia, ale v podielových daniach 
pôjdeme dole a po debate s audítorom sme sa dohodli, že by sme to zatiaľ začlenili pod mesto, aby 
sme ušetrili prostriedky. Myslí si, že je to dobrý krok. Teraz na týchto službách pracuje na VPS 13 
ľudí, pod mesto prejde iba 11 pracovníkov. Títo pracovníci by sa starali aj o skeatepark.  
 
     Ing. Miroslav Balog – súhlasili sme, že túto službu od VPS odčleníme, ale nie tak, že ich 
začleníme pod mestský úrad ako ďalšie oddelenie.  
 
     Ing. Ján Čop – týmto začlenením ušetríme takmer milión korún.  
 
     MVDr. Vladislav Juško – ako to bude s mechanizmami, ktoré budú títo pracovníci potrebovať 
k svojej práci a ktoré sú na VPS a za ich používanie mesto platí? 
 
     Ing. Jana Rosičová – strojový park má VPS v prenájme a tie zariadenia, ktoré budú používať 
títo pracovníci, budú vyňaté z nájmu VPS.  
 
     Ing. Jozef Savka – žiada o vyjadrenie konateľa VPS Snina, s. r. o.  
 
     Ing. Ján Alušík – VPS mala svoje plány s rekreačnou oblasťou. Keď sa to oddelí, nič sa tým 
nezmení, pracovať budú ďalej rovnako, ak bude potrebné, budú im vypomáhať.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Upravený návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   Doplnok č. 2 k Organizačnému poriadku orgánov 
mesta Snina a Mestského úradu Snina.  
 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško, , Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, 
Anton Vass – 10 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa: Ing. Miroslav Balog JUDr. Iveta Bžánová, MVDr. Vladislav Juško, Mgr. Ľubov 
Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý – 6 poslancov 
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   Mestské zastupiteľstvo prijalo   
          uznesenie č. 676/2009  
 
 

10. Správa o plnení rozpočtu mesta Snina za tretí štvrťrok 2009  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Dana 
Mariničová, vedúca finančného oddelenia.   
 
     Ing. Dana Mariničová – podala bližšie informácie k predkladanému materiálu.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   berie na vedomie   správu o plnení rozpočtu mesta Snina za 
III. štvrťrok 2009.  
 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, 
Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 16 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
          uznesenie č. 677/2009  
 
 

11. Návrh štvrtej zmeny rozpočtu mesta Snina na rok 2009 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Dana 
Mariničová, vedúca finančného oddelenia.  
 
     Ing. Jana Rosičová – podala bližšie informácie k predkladanému materiálu.  
 
     Ing. Ján Čop – má veľkú výhradu voči navýšeniu finančných prostriedkov na cestné vpuste 
v lokalite, v ktorej sa stále buduje – ide o lokalitu pri garážach na Ul. 1. mája pri ČK. Toto by sa 
malo riešiť na konci, keď už budú vybudované aspoň hrubé stavby. Predložil návrhovej komisii 
pozmeňujúci návrh na uznesenie ohľadom nesúhlasu s vybudovaním cestných vpustí v danej 
lokalite.  
 
     PhDr. Daniel Andráško – prečo sa nenavýšili mzdové prostriedky, keď bude mať úrad o 11 
pracovníkov viac? Už sa to pýtal Ing. Savka a nebolo mu odpovedané.  
 
     Ing. Jana Rosičová – mzdy pre týchto pracovníkov sa budú účtovať z inej položky ako mzdy 
pracovníkov úradu. Pôjdu z položky športu.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala pozmeňujúci návrh na uznesenie Ing. Čopa.  
 
Návrh na pozmeňujúci návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   nesúhlasí    so zvýšením výdavkov na dobudovanie cestných 
vpustí o 4.000 €.   
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Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, 
Anton Vass – 14 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa: MVDr. Vladislav Juško, Ing. Jozef Savka – 2 poslanci 
 
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   berie na vedomie   dôvodovú správu,   schvaľuje   zmenu 
rozpočtu na rok 2009 takto:  
BEŽNÝ ROZPOČET   - zvýšenie príjmov o    169 486 €, 
     - zvýšenie výdavkov o 157 033 €, 
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET - zvýšenie výdavkov o 10 022 €.  
 
Rozpočet po zmene bude: 

Príjmy     Výdavky      Prebytok/Schodok 
BEŽNÝ ROZPOČET            10 018 768 €     9 376 226 €        + 642 542 € 
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET  2 728 860 €        5 091 218 €      - 2 362 358 € 
FINANČNÉ OPERÁCIE   1 777 385 €         53 569 €      + 1 723 816 € 
ROZPOČET CELKOM           14 525 013 €     14 521 013 €            + 4 000 € 
 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková,  
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  Ing. Jozef Savka – 1 poslanec 
 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
          uznesenie č. 678/2009  
 
 

12. Návrh plánu investičných akcií mesta Snina na rok 2010  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovalo oddelenie 
výstavby, ÚP, ŽP a SP.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – na rok 2010 máme naplánovaných 27 investičných akcií. Na všetkých 
týchto akciách intenzívne pracujeme, ale určite sa nepodarí všetko na 100 %.  Rozpočtom sme na 
tieto aktivity pripravení tak, aby sme mesto nezaťažili neúmerným úverom. Pri našom rozpočte sa 
môžeme zaťažiť až do výšky 180 mil. Sk.  Aj keby všetko vyšlo na 100 %, mesto takýto úver 
nezoberie. Finančne, organizačne aj technicky to vieme zvládnuť. 
 
     Ing. Ján Čop – mestský úrad má úlohu, aby sa jednalo s urbariátom ohľadom nezvyšovania 
ceny za pozemky v RO, ktoré máme v nájme, ak by bola možnosť ich odkúpenia.  Návrhovej 
komisii predložil návrh na uznesenie, ktorý prečítal.  
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     JUDr. Iveta Bžánová – myslí si, že tento plán investičných akcií je veľmi odvážny.  Aká bude 
výška úverových prostriedkov na tieto akcie, ak nám budú chválené nenávratné finančné 
prostriedky a aká bude výška úverových prostriedkov, ak nám tie nenávratné finančné prostriedky 
nebudú schválené? Niektoré aktivity cez úverové zdroje sú až príliš riskantné.    
 
     Ing. Štefan Milovčík - 80 mil. Sk je výška úverových zdrojov, ak by nám boli schválené 
nenávratné finančné prostriedky.  Z toho 40 mil. Sk pôjde na námestie. 30 mil. Sk by nás stáli 
Rybníky. Ak by nám vyšiel projekt v spolupráci s Poľskom, na Rybníkoch by bol aj umelý ľad, 
ktorý by ich zatraktívnil.  
 
     Ing. Jana Rosičová – tento plán investičných akcií úzko súvisí s rozpočtom na rok 2010 a na 
strane 6 je presne rozpísaná výška úverových zdrojov na konkrétne akcie.  
 
     PhDr. Daniel Andráško – na sídl. Komenského sa pri bloku K13 a blokmi oproti vzniká veľká 
mláka. Má sa tam robiť chodník, počíta sa aj s riešením aj tohto problému?  
 
     Ing. Lýdia Gičová – je pre ňu nová informácia, nevedela o tom. Takéto problémy sa riešili tohto 
roku. Rekonštrukcia chodníka pri bloku K 13 nezahŕňa úpravu cesty a jej odvodnenie.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prístupová cesta k úradu práce a bytovému družstvu – treba túto 
komunikáciu rozšíriť a posunúť chodník. Dá návrh na uznesenie.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – nič horšie nemohlo byť, ako presťahovať úrad práce tam, kde sa teraz 
nachádza. Môžeme sa zato „poďakovať“ terajšej vláde a minulej vláde sa môžeme „poďakovať“ 
zato, že zo Sniny zobrali okres.  Ľudia nemajú dôstojné podmienky v tejto budove, nehovoriac 
o tejto prístupovej ceste. Ale ak tam úrad práce presťahovali, nech si tam vybudujú aj cestu. Ešte 
raz napíšeme p. ministerke.   
 
     Ing. Ján Čop – keď sa začalo hovoriť o presťahovaní úradu práce, na tento problém 
upozorňoval. Bol napísaný aj list pani ministerke, aby sa úrad práce nesťahoval do týchto 
priestorov.  
 
     MUDr. Miroslav Suchý – investičná akcia číslo 14, kde to má byť realizované?  
 
     Ing. Lýdia Gičová – má to byť v priestoroch parku pri Vihorlate. Ihrisko by malo byť 
v rozmeroch 20 x 20 metrov, žiadosť sme už podali.  
 
     Ing. Miroslav Balog – je to strašne vizionársky plán a považuje ho za veľmi odvážny. Ide o to, 
že nesúhlasí s myšlienkou naplánovať toľko akcií s tým, či nám to už vyjde alebo nevyjde. Niektoré 
akcie by v terajšom krízovom období riešil s odstupom času, napr. v roku 2011. Krytá plaváreň 
súkromným investorom – tento návrh bol podaný už dávno, pretože z vlastných akcií to mesto 
nedokáže utiahnuť. Jedného investora už v Snine na túto akciu máme, treba s ním len rozprávať. 
K bodu 1, 2, 3 sme si povedali, že na 4 roky vytvoríme zásobník ulíc, parkovísk a chodníkov, ktoré 
by sa mali postupne realizovať. Kto navrhol tieto body a ich poradie a či je to v súlade s tým, čo 
sme sa dohodli.  
 
     Ing. Lýdia Gičová – pri rekonštrukcii chodníkov bola dohoda, že sa pôjde postupne od centra 
postupe po najviac frekventovaných chodníkov, ale zahrnuté boli aj chodníky, ktoré boli 
v havarijnom stave, alebo také ako chodník pri Priemyslovke, keďže sa tam vybudovalo 
parkovisko, bolo potrebné urobiť už aj chodník mimo poradia. Pokiaľ ide o miestne komunikácie, 
bola koncepcia, že sa pôjde do jednotlivých častí mesta. Tabla je už hotová, tohto roku sa urobí 
Majer, ale robia sa aj havarijné stavy. Odstavné plochy – toto sa realizuje podľa požiadaviek 
vlastníkov bytov. Poradie bolo navrhnuté komisiou výstavby.  
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    Ing. Jozef Savka – do volebného obdobia sme vstupovali so 100 miliónovým plusom 
a skončíme ho s 80 miliónovým mínusom.  Hoci je tento plán megalomanský, na základe návrhov 
občanov mesta navrhuje doplniť tento plán o ďalšie akcie – bod 1 – vybudovať aj chodník k lávke 
na Tablu poza prevádzku p. Zuščáka. K bodu 2  zapracovať na sídl. I. pri obytnom dome na Čsl. 
armády 1596 z vnútornej strany vybudovať odstavnú plochu, ktorá by riešila odvodnenie tohto 
priestoru a odstránilo sa tak zamakanie pivničných priestorov. Chodník, ktorý prepája Ulicu SNP 
a kpt. Nálepku je potrebné osvetliť.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – nie sú to finančne veľmi náročné aktivity, mohli sme ho vyriešiť aj 
mimo toho, aby sa to zaradilo do plánu investičných akcií na rok 2010.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala návrh na uznesenie Ing. Čopa. 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   ukladá   Mestskému úradu v Snine pripraviť podmienky 
vypísania verejnej súťaže na súkromného investora pre výstavbu krytej plavárne a zimného štadióna 
a tieto podmienky predložiť na schválenie mestskému zastupiteľstvu na prvé zasadnutie v roku 
2010.  
 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková,  
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa: Ing. Jozef Savka – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
          uznesenie č. 679/2009  
 
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala návrh na uznesenie Mgr. Rehákovej.  
  
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    schvaľuje   rozšírenie prístupovej komunikácie a posunutie 
chodníka na Ul. budovateľskej č. 2024/11 k bytovému družstvu a úradu práce, sociálnych vecí 
a rodiny (cca 30 metrov).  
 
Hlasovanie:  
za: Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková,  
MUDr. Miroslav Suchý,– 5 poslancov   
proti: PhDr. Daniel Andráško , Ing. Ján Čop – 2 poslanci 
zdržal sa: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, , MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa MUDr. 
Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan Ing. Jozef Savka Anton Vass –  9 
poslancov 
 
Uznesenie nebolo schválené.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   plán investičných akcií mesta Snina na rok 2010 
podľa priloženého návrhu.   
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Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, 
Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 16 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
          uznesenie č. 680/2009  
 
 

13. Návrh rozpočtu mesta Snina na roky 2010 – 2012 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Dana 
Mariničová, vedúca finančného oddelenia.  
 
     Ing. Ján Čop – navrhuje doplniť uznesenie o ďalšie body, ktoré prečítal a doložil návrhovej 
komisii písomne.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – tento návrh mal byť predložený už na pracovné stretnutia, aby boli 
prediskutované v predstihu a už boli zapracované v návrhu na rozpočet. Sú to veľmi závažné veci. 
 
     MUDr. Andrej Kulan – je to myšlienka dlhodobá, ale teraz prišla ponuka na nákup EKG 
prístrojov za polovičnú cenu. Je to veľmi výhodná ponuka, preto to bolo nanesené. Nemocnica chce 
na budúci rok nakúpiť potrebnú techniku v hodnote cca 300 mil. Sk na lízing.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – podľa jej názoru nie je možné v poslaneckom návrhu riešiť toľko vecí. 
Nevie síce, koľko stojí vysielanie zasadnutia MsZ v káblovej televízii, ale ľudia sa zaujímajú 
o dianie v meste. Je to krok späť.  Prihovára sa, aby sa vysielanie v káblovej televízii nerušilo.  
 
     Ing. Ján Čop – na pracovnej porade všetky tieto veci povedal a že bude nad nimi rozmýšľať 
a zváži, či s tým na zasadnutí vystúpi. Vysielanie môžeme nahradiť zvolaním tlačovky po zasadnutí 
MsZ, riešia to takto aj v iných mestách.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – rozpočet je vec, s ktorou sa bude pracovať celý rok. V návrhu Ing. 
Čopa sú dobré veci, ale navrhuje ich prijať ako racionalizačné opatrenia a nezahŕňať ich do 
rozpočtu.   
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala návrh na uznesenie Ing. Čopa s tým, že návrhová komisia 
navrhuje hlasovať o každom bode samostatne.  
 
(zo zasadnutia odišiel MUDr. Jozef Homza – 13.30 hod. – spolu 15 poslancov) 
 
     Ing. Jozef Savka – nemôžeme prijať uznesenie, pokiaľ tam nebude uvedená suma, za ktorú 
máme EKG kúpiť.   
 
     MUDr. Andrej Kulan – suma jedného EKG je okolo 80 tis. Sk.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje    
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1. nákup EKG prístroja pre Nemocnicu Snina, s. r. o., podľa ich špecifikácie v počte 2 ks za 
cenu    2 650 €/ks, 

2. v rámci ďalších racionalizačných opatrení pre rok 2010 znížiť reprezentačné pre všetky 
zložky o 25 %,  

ukladá Mestskému úradu v Snine  
1. zapracovať nákup EKG prístroja a zníženie reprezentačného do prvej zmeny rozpočtu 

v roku 2010,  
2. schválené transfery čerpať v I. polroku 2010 do výšky 50 %, 
3. realizovať elektronické verejné súťaže pri nákupe tovarov a služieb nad 1 600 € a na 

stavebné práce nad 3 300 €,  
4. verejné obstarávanie na služby a práce uskutočňovať až po oznámení o úspešnosti našej 

žiadosti o eurofondy, mimo investičnej akcie „Revitalizácia kúpalísk v RO Rybníky Snina“,  
5. dôsledne sledovať príjmovú časť bežného rozpočtu a v prípade jeho nenapĺňania prijímať 

okamžite opatrenia,  
6. vypísať verejnú súťaž na získanie úverových prostriedkov,  

ruší   uznesenie MsZ č. 516/2009 zo dňa 05. 02. 2009.  
 
Hlasovanie za bod 1:   
za: PhDr. Daniel Andráško, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef 
Savka, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
 
Hlasovanie za bod 2 - zrušenie vysielania v káblovej televízii:  
za:, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík,  Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária 
Kostelníková, , Ing. Štefan Nevoľník, Anton Vass – 7 poslancov   
proti: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. 
Miroslav Suchý – 5 poslancov 
zdržal sa:  PhDr. Daniel Andráško, Pavol Diňa, MUDr. Andrej Kulan – 3 poslanci 
 
Hlasovanie za bod 3 - zníženie reprezentačného:     
za: PhDr. Daniel Andráško, , Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, 
Ing. Jozef Savka, Anton Vass – 11 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav 
Suchý – 4 poslanci 
 
Hlasovanie za ukladaciu časť bod 1 a bod 3:    
za: PhDr. Daniel Andráško, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, 
Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Anton Vass – 13 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
nehlasoval : Ing. Miroslav Balog , MUDr. Miroslav Suchý – 2 poslanci 
 
     Ing. Ján Čop – sťahuje časť rozpočtu (finančná disciplína – čerpanie 1/12) 
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Hlasovanie za ukladaciu časť bod 2:   
za: PhDr. Daniel Andráško, Ing. Miroslav Balog, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Ing. Ján 
Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan 
Nevoľník, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 11 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa: JUDr. Iveta Bžánová, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka –- 3 poslanci 
nehlasoval : Pavol Diňa – 1 poslanec 
 
Hlasovanie za ukladaciu časť bod 3 (podpisovanie objednávok):  
za:, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, MUDr. Mária Kostelníková, Anton Vass – 4 poslanci   
proti: –- 
zdržal sa: PhDr. Daniel Andráško, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová ,Ing. Ján Harmaňoš 
MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. 
Jozef Savka,  MUDr. Miroslav Suchý –-10 poslancov 
 
     JUDr. Iveta Bžánová - tento bod je v rozpore so zákonom, platí zákon o finančnej kontrole 
a chodí tu aj audítor.    
 
Hlasovanie za ukladaciu časť bod 4 (elektronické verejné súťaže a zrušenie uznesenia 516/2009): 
za: PhDr. Daniel Andráško, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – 14 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
nehlasoval : Pavol Diňa – 1 poslanec 
 
Hlasovanie za ukladaciu časť bod 5 – eurofondy:    
za: PhDr. Daniel Andráško, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, 
Ing. Jozef Savka, Anton Vass – 11 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová ,Mgr. Ľubov Reháková ,MUDr. Miroslav 
Suchý –-4 poslanci 
 
Hlasovanie za ukladaciu časť bod 6:    
za: PhDr. Daniel Andráško, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, 
Ing. Štefan Nevoľník, Ing. Jozef Savka, Anton Vass – 12 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa: Mgr. Ľubov Reháková –-1 poslanec 
nehlasoval : Ing. Miroslav Balog, MUDr. Miroslav Suchý– 2 poslanci 
 
Hlasovanie za ukladaciu časť bod 7:   
za: PhDr. Daniel Andráško, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, 
Anton Vass – 10 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa: Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý,  –-3 poslanci 
  
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
 
          uznesenie č. 681/2009  
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     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   berie na vedomie    

1. dôvodovú správu k predkladanému návrhu rozpočtu,  
2. stanovisko hlavného kontrolóra,  

schvaľuje   viacročný rozpočet mesta Snina na roky 2010 – 2012 
1. ako záväzný na rok 2010 vrátane programového rozpočtu takto:  

Príjmy     Výdavky      Prebytok/Schodok 
BEŽNÝ ROZPOČET              8 768 612 €      8 412 813 €        + 355 799 € 
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET  7 956 974 €       11 979 358 €      - 4 022 384 € 
FINANČNÉ OPERÁCIE   3 884 497 €        217  912 €     + 3 666 585 € 
 

2. ako orientačný na roky 2011 – 2012. 
 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško, Ing. Miroslav Balog,  Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, 
Ing. Štefan Nevoľník, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 12 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa: JUDr. Iveta Bžánová Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, –-3 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
 
          uznesenie č. 682/2009  
 
 

14. Dodatok č. 5 k Nájomnej zmluve s VPS o nájme hnuteľného majetku  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci právneho oddelenia.   
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   Dodatok č. 5 k Nájomnej zmluve č. 5/2009 o nájme 
hnuteľného majetku uzavretej medzi mestom Snina a Verejnoprospešnými službami Snina, s. r. o. 
Text Dodatku č. 5 tvorí prílohu uznesenia.  
 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing.  Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – 14 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
nehlasoval : Pavol Diňa – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
 
          uznesenie č. 683/2009  
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15. Delegovanie zástupcu mesta do rady ZŠ P. O. Hviezdoslava a do rady MŠ Kukučínova 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 
Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.   
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   deleguje   do rady ZŠ P. O. Hviezdoslava, Hviezdoslavova 
985/20, Snina a do rady MŠ Kukučínova 2544/7, Snina poslanca MsZ v Snine PhDr. Daniela 
Andráška.  
 
Hlasovanie:  
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing.  Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, 
Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý, Anton 
Vass – 14 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
nehlasoval : PhDr. Daniel Andráško – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
          uznesenie č. 684/2009  
 
 

16. Vymenovanie do funkcie riaditeľa Materskej školy, Perečínska 2546/23, Snina  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 
Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.   
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   berie na vedomie   vymenovanie do funkcie riaditeľky 
Materskej školy, Perečínska 2546/23, Snina s účinnosťou od 25. 08. 2009 primátorom mesta Snina 
Valériu Andráškovú, bytom Partizánska 1834, 069 01 Snina.  
 
Hlasovanie:  
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing.  Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, 
Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý, Anton 
Vass – 14 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
nehlasoval : PhDr. Daniel Andráško – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
 
          uznesenie č. 685/2009  
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17. Časový plán práce MsR a MsZ v Snine na rok 2010 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 
Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.   
 
     Ing. Jozef Savka – žiada hlavne vedenie mesta, aby sa tieto termíny dodržiavali, pretože na 
základe toho plánu si poslanci, ale aj ostatní plánujú i svoju inú činnosť.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   časový plán práce Mestskej rady v Snine 
a Mestského zastupiteľstva v Snine na rok 2010.  
 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan 
Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. 
Miroslav Suchý, Anton Vass – 15poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
          uznesenie č. 686/2009  
 
 

18. Žiadosť ZŠ Budovateľská o zníženie poplatku za nájom mestskej športovej haly 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci právneho oddelenia.   
 
     Ing. Štefan Nevoľník – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje    

a) výšku poplatku 1 € za nájom mestskej športovej haly v dňoch 17. a 18. 12. 2009 pre 
ZŠ Budovateľskú za účelom usporiadania XVII. ročníka medzinárodného halového 
futbalového turnaja žiakov „Peter Plast Cup 2009“, 

b) výšku poplatku 1 € za nájom mestskej športovej haly dňa 19. 12. 2009 pre MFK 
Snina za účelom usporiadania 2. ročníka vianočného halového futbalového turnaja.  

 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan 
Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. 
Miroslav Suchý, Anton Vass – 15poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
          uznesenie č. 687/2009  
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19. Návrh na prerozdelenie dotácií na rok 2009  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Anna Brečková, 
referent pre finančné dotácie, na základe návrhu právneho oddelenia MsÚ Snina.   
 
     Ing. Štefan Nevoľník – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   prerozdelenie dotácií pre športové kluby vo výške 
12 955,94 € (390 310,70 Sk) tak, ako je uvedené v prílohe uznesenia.  
 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan 
Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
          uznesenie č. 688/2009  
 
 
 

20. Informatívna správa o Dohodách o vykonaní práce a Dohodách o pracovnej činnosti 
uzatvorených v roku 2009  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Anna Brečková, 
personalista MsÚ.   
 
     Ing. Štefan Nevoľník – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   berie na vedomie   informatívnu správu o Dohodách 
o vykonaní práce a Dohodách o pracovnej činnosti, uzatvorených v roku 2009.  
 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan 
Čopík, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej 
Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý, 
Anton Vass – 14 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
nehlasoval: Pavol Diňa – 1 poslanec 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
 
          uznesenie č. 689/2009  
 
 

21. Zoznam kultúrnych podujatí v roku 2009  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Eva 
Mihaliková, poverená riaditeľka Mestského kultúrneho a osvetového strediska Snina.   
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     Ing. Štefan Nevoľník – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   berie na vedomie   zoznam kultúrnych podujatí v roku 2009.  
 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan 
Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. 
Miroslav Suchý, Anton Vass – 15poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
          uznesenie č. 690/2009  
 
 

22. Informácia o výsledku kontroly NKÚ a prijatých opatreniach k projektu 
„Rekonštrukcia výrobných hál – Snina“ 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing.  Marta 
Mrázová, útvar regionálneho rozvoja.   
 
     JUDr. Iveta Bžánová – ÚRR treba posilniť, pretože projektov sa robí veľa.  
 
     Ing. Štefan Nevoľník – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   berie na vedomie   informáciu o výsledku kontroly 
Najvyššieho kontrolného úradu Slovenskej republiky a prijatých opatreniach k projektu 
„Rekonštrukcia výrobných hál – Snina“.  
 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan 
Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. 
Miroslav Suchý, Anton Vass – 15 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
  
          uznesenie č. 691/2009  
 
 

23. Informácia o výsledku kontroly NKÚ a prijatých opatreniach k projektu „Mám talent 
a chcem sa vzdelávať“ 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing.  Marta 
Mrázová, útvar regionálneho rozvoja.   
 
    Ing. Štefan Nevoľník – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 



 21 

Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   berie na vedomie   informáciu o výsledku kontroly 
Najvyššieho kontrolného úradu Slovenskej republiky a prijatých opatreniach k projektu „Mám 
talent a chcem sa vzdelávať“.  
 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan 
Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass 
– 14 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
nehlasoval : Mgr. Ľubov Reháková – 1 poslanec  
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
          uznesenie č. 692/2009  
 
 

24. Návrh na vyradenie neupotrebiteľného majetku v nájme Nemocnice Snina, s. r. o.  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Michal 
Harakaľ, vedúci oddelenia správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Štefan Nevoľník – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   vyradenie neupotrebiteľného majetku mesta 
v nájme Nemocnice Snina, s. r. o.:  

- Dlhodobý majetok v obstarávacej hodnote 62 115,73 € (1 871 208,49 Sk), v zostatkovej 
hodnote k 30. 09. 2009  289,68 € (8 726,90 Sk).  

 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan 
Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass 
– 14 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
nehlasoval : Mgr. Ľubov Reháková – 1 poslanec  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
 
          uznesenie č. 693/2009  
 
 

25. Zrušenie uznesenia MsZ č. 451/2008 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci právneho oddelenia.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   ruší   s účinnosťou od 01. 01. 2010 uznesenie MsZ č. 451/2008 
zo dňa 23. 10. 2008, ktorým mestské zastupiteľstvo schválilo Zmluvu o nájme nebytových 
priestorov a Zmluvu o nájme hnuteľných vecí medzi mestom Snina a Nemocnicou Snina, s. r. o.,   
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schvaľuje   s účinnosťou od 01. 01. 2010 Zmluvu o nájme hnuteľných vecí č. 62/2009 medzi 
mestom Snina a Nemocnicou Snina, s. r. o. , výška nájomného stanovená v súlade s ustanovením § 
9a ods. 9 písm. c) zákona o majetku obcí – prípad hodný osobitného zreteľa.  Text zmluvy tvorí 
prílohu uznesenia.  
 
     Ing. Štefan Nevoľník – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan 
Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass 
– 14 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
nehlasoval : Mgr. Ľubov Reháková – 1 poslanec  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
          uznesenie č. 694/2009  
 
 

26. Zrušenie vecného bremena pod V-504 na LV č. 8137, k. ú. Snina  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Michal 
Harakaľ, vedúci oddelenia správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Štefan Nevoľník – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   súhlasí   so zrušením vecného bremena na liste vlastníctva č. 
8137, k. ú. Snina, v časti „C“ pod V – 504/01, ktoré spočíva v povinnosti vlastníka strpieť 
neobmedzený prístup k hlavnému rozvádzaču elektrického prúdu cez budovu s. č. 2956 Wrestling, 
postavenej na pozemku parc. č. CKN 2457/10, nachádzajúci sa v predmetnej budove.  
     Zrušenie vecného bremena je v súlade s § 16 VZN mesta Snina č. 83/2007 o zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov v spojení s § 151 
Občianskeho zákonníka č. 40/1964 Zb. v znení neskorších predpisov.  
 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan 
Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass 
– 14 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
nehlasoval : Mgr. Ľubov Reháková – 1 poslanec  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
          uznesenie č. 695/2009  
 
 

27. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. CKN 1385/33 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Michal 
Harakaľ, vedúci oddelenia správy majetku a služieb.  
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(zo zasadnutia odišiel MUDr. Andrej Kulan – 14.38 hod. – spolu 14 poslancov) 
 
 
     Ing. Štefan Nevoľník – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   zmluvný prevod nehnuteľnosti v  k. ú. Snina – 
odpredaj pozemku parcelné číslo C KN 1385/33 – zastavané plochy a nádvoria,  o výmere 50 m2 ,  
vytvoreného  GP č. 34823123-42/2009 zo dňa 03. 07. 2009  z pozemku parc. č. C KN 1385/2, 
zapísaného na LV č. 770, k. ú. Snina, vo vlastníctve mesta Snina, vyhotoviteľa  Geodetické 
združenie Snina, Peter Dubjak a Ing. Jaroslav Vasilečko, Partizánska 1057, Snina, IČO: 34823123, 
pre MUDr. Luciu Hančarikovú rod. Kepičovú, nar. .............., r. č.  ....................,  trvale bytom       
067 81 Belá nad Cirochou, Kukučínova č. 599/62, za cenu 415 € (12 502,29 Sk),  t. j. 8,30 €/m2 
(250,05 Sk/m2) za účelom prístupu k zdravotníckemu zariadeniu na pozemku parc. č. C KN 
1385/29, pri údržbe budovy a okolia s tým, že bude zriadené bezodplatné právo vecného bremena 
pre mesto Snina ako oprávneného z vecného bremena – právo vstupu, uloženia, užívania a údržby 
inžinierskych sietí na predmetnom pozemku. 
     Zmluvný    prevod je v súlade s ustanovením § 12 ods. 6  písm. b) Všeobecne záväzného 
nariadenia mesta Snina č. 83/2007 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom  mesta Snina 
v znení doplnkov a § 9 a) ods. 8 písm. b) zák. č. 138/1991 Zb. o   majetku obcí v znení neskorších 
predpisov, nakoľko pozemok parc. č. 1385/33 je priľahlý k stavbe zdravotníckeho zariadenia 
a svojím  umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný  celok so   stavbou zdravotníckeho zariadenia 
na pozemku parc. č. C KN 1385/29 a C KN 1385/26 vo vlastníctve kupujúceho, čo je dôvod  
osobitného  zreteľa v  zmysle ustanovenia § 12 ods. 6 písm. e) VZN mesta Snina č. 83/2007 
o zásadách  hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov.   
     Cena je podmienená schválením MsZ v zmysle ustanovenia § 11 ods. 2  VZN mesta Snina č. 
95/2008 o prevode vlastníctva  nehnuteľného a hnuteľného majetku v znení doplnkov. 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan 
Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. 
Štefan Nevoľník, Ing. Jozef Savka MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
nehlasoval : Mgr. Ľubov Reháková – 1 poslanec  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
          uznesenie č. 696/2009  
 
 
 

28. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. CKN 398/108 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Michal 
Harakaľ, vedúci oddelenia správy majetku a služieb.  
 
Materiál z rokovania stiahnutý.  
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29. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. CKN 1385/35 a CKN 
1385/36 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Michal 
Harakaľ, vedúci oddelenia správy majetku a služieb.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – v materiáloch, v ktorých je prevod nehnuteľností, tam znášajú náklady 
kupujúci. Od 01. 09.  platí novela katastrálneho zákona, ktorá umožňuje tzv. podanie oznámenia 
o zamýšľanom vklade. Chce poprosiť úrad, aby inštitút oznámenia o zamýšľanom vklade začal 
využívať. Preto navrhuje poplatok 66 € vypustiť z návrhov na uznesenie a uviesť tam iba „správy 
poplatok za návrh na vklad“.  
 
     Ing. Štefan Nevoľník – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   zmluvný prevod nehnuteľností v k. ú. Snina – 
odpredaj pozemkov parcelné číslo CKN 1385/35 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 38 m2 pre 
účely vybudovania výťahovej šachty a CKN 1385/36 – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 11 
m2 pre účely vybudovania bezbariérového vchodu do objektu polikliniky,  vytvorených  GP č. 
37002341-120/2009 zo dňa 07. 10. 2009 vyhotoviteľa Ing. Fencáka Jozefa, F-Geodet, Geodetická 
kancelária Dlhé nad Cirochou č. 79, 067 82, IČO: 37002341 z pozemku  parc. číslo CKN 1385/2, 
zapísaného na LV č. 770,  k. ú. Snina, vo vlastníctve mesta Snina, pre REVITAL PLUS, s. r. o., 
Sládkovičova 300, 069 01 Snina, IČO: 36 693 847, zastúpenej PharmDr. Marošom Nebesníkom – 
konateľom spoločnosti,  nar. .............., r. č. ................., trvale bytom Snina, Ul. 1. mája 2049, za 
cenu 406,70 € (12 252,24 Sk), t. j. 8,30 €/m2 (250,05 Sk/m2) a 150 € (4 518,90 Sk) za vyhotovenie 
GP a správny poplatok za návrh na vklad vlastníckeho práva do katastra nehnuteľností. 
     Zmluvný prevod je v súlade s ustanovením § 12 ods. 6 Všeobecne záväzného nariadenia č. 
83/2007 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom  mesta Snina v znení doplnkov a § 9 
a) ods. 8 zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, nakoľko sa jedná 
o priľahlé pozemky k pozemku parc. č. 1385/20,   na ktorom je stavba so súp. č. 2521 a k pozemku 
parc. č. 1385/10, na ktorom je stavba so súp. č. 2520 vo vlastníctve kupujúceho, čo je dôvodom 
osobitného zreteľa. 
     Tieto pozemky svojím umiestnením a využitím budú tvoriť neoddeliteľný celok v zmysle § 12 
ods. 6 písm. e) VZN mesta Snina č. 83/2007 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom 
mesta Snina v znení doplnkov    
     Cena je podmienená schválením MsZ v zmysle ustanovenia § 11 ods. 2  VZN mesta Snina č. 
95/2008 o prevode vlastníctva  nehnuteľného a hnuteľného majetku v znení doplnkov. 
 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan 
Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. 
Štefan Nevoľník, Ing. Jozef Savka MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
nehlasoval : Mgr. Ľubov Reháková – 1 poslanec  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
          uznesenie č. 697/2009  
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30. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. CKN 2588/120 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Michal 
Harakaľ, vedúci oddelenia správy majetku a služieb.  
 
     MUDr. Štefan Čopík – urbariát navrhuje tento materiál neschváliť, pretože chce ešte jednať 
s mestom o ponížení ceny. Táto cesta nebude slúžiť iba pre urbariát, ale pre všetkých, ktorí tam 
budú chcieť podnikať.  
 
     Ing. Štefan Nevoľník – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje zmluvný prevod nehnuteľnosti v  k. ú. Snina – 
odpredaj pozemku parcelné číslo CKN 2588/120 – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 237 m2,  
vytvoreného z parciel zapísaných na LV č. 3200, k. ú. Snina, vo vlastníctve mesta Snina GP č. 
37002341-4/2009 zo dňa 16. 02. 2009 vyhotoviteľa Ing. Fencáka Jozefa,  F-GEODET, Geodetická 
kancelária Dlhé nad Cirochou  č. 79,  067 82, IČO: 37002341 pre Lesopoľnohospodársku urbársku 
spoločnosť – pozemkové spoločenstvo so sídlom v Snine, zastúpené Ladislavom Kovaľom, 
predsedom LPUS, r. č. .............., bytom Snina,  Rastislavova 1138/30, 069 01 Snina, IČO: 319 435, 
pre účely prístupovej cesty k pozemku parc. č. CKN 5714/1 za cenu  1 870,00 € (56 335,62 Sk),     
t. j. 7,89 €/m2 (237,69 Sk/m2), stanovenú znaleckým posudkom č. 53/2009 zo dňa 23. 11. 2009 
znalca Ing. Mariána Výhonského, Ul. gen. Svobodu č. 2492/46, 069 01 Snina a 66,40 € (2 000,37 
Sk) za vyhotovenie znaleckého posudku a   správny poplatok za návrh na vklad vlastníckeho práva 
do katastra nehnuteľností. 
Zmluvný   prevod je  v súlade s ustanovením § 12  ods. 6  písm. e) Všeobecne záväzného nariadenia 
mesta Snina  č. 83/2007 o zásadách  hospodárenia a nakladania s majetkom  mesta Snina v znení  
doplnkov, nakoľko ide o zriadenie prístupovej cesty k pozemku vo vlastníctve LPUS - PS  Snina, 
čo je dôvod osobitného zreteľa.  
     Cena je v súlade s  ustanovením  § 6 ods. 1  Všeobecne záväzného nariadenia mesta Snina č. 
95/2008  o prevode vlastníctva nehnuteľného a hnuteľného majetku v znení doplnkov. 
 
Hlasovanie:  
za: –  
proti: –- 
zdržal sa: PhDr. Daniel Andráško Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária 
Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. Jozef Savka MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 
poslancov  
nehlasoval : Mgr. Ľubov Reháková – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo neprijalo  k tomuto materiálu žiadne uznesenie.  
            
 
 

31. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. CKN 450/33 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Michal 
Harakaľ, vedúci oddelenia správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Štefan Nevoľník – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
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Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    schvaľuje   zmluvný prevod nehnuteľnosti v  k. ú. Snina – 
odpredaj pozemku parcelné číslo  CKN 450/33 – zastavané plochy a nádvoria,  o výmere 16 m2, 
zapísaného na LV  č. 3200,  k. ú. Snina, vo vlastníctve mesta Snina, na výstavbu garáže pre Evu 
Varšovú, r. č. ....................., trvale bytom Snina, Komenského  2661/11 za cenu 560,00 € (16 
870,56 Sk) stanovenú znaleckým  posudkom  č. 51/2009 znalca Ing. Mariána Výhonského, Ul. gen. 
Svobodu 2492/46, Snina a  správny poplatok za spracovanie znaleckého posudku a správny 
poplatok za návrh na vklad  vlastníckeho práva do katastra nehnuteľností. 
     Prevod  je v súlade s ustanovením § 12 ods. 3 VZN mesta Snina č. 83/2007 o zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov  a § 9 ods. 2 a 5 zák. č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 
     Cena je v súlade s ustanovením § 9 ods. 6 VZN mesta Snina č. 95/2008 o prevode vlastníctva 
nehnuteľného a hnuteľného majetku v znení doplnkov. 
 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan 
Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková ,Ing. Jozef Savka MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 
14 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
          uznesenie č. 698/2009  
 
 
 

32. Zmluvný prevod nehnuteľností – odpredaj pozemkov parc. č. CKN 2595/130, CKN 
2595/131, CKN 2595/142, CKN 2595/143, CKN 2595/148, CKN 2595/149 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Michal 
Harakaľ, vedúci oddelenia správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Štefan Nevoľník – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   zmluvný prevod nehnuteľností  v kat. úz. Snina - 
odpredaj pozemkov parcelné číslo:  

- CKN 2595/130 – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 6 m2, 
- CKN 2595/131 – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 13 m2 zapísaných na LV č. 3200, 

kat. úz. Snina,  
- CKN 2595/142 – trvalý trávnatý porast, o výmere 24 m2, 
- CKN 2595/143 – trvalý trávnatý porast, o výmere 755 m2, 
- CKN 2595/148 – trvalý trávnatý porast, o výmere 476 m2,  
- CKN 2595/149 – trvalý trávnatý porast, o výmere 6 m2, 

vytvorených GP č. 37002341-72/2009 zo dňa 31.07.2009 vyhotoviteľa Ing. Jozefa Fencáka, F – 
GEODET, Geodetická kancelária Dlhé nad Cirochou č. 79, IČO: 37 002 341 z pozemkov parcelné 
číslo CKN 2595/7 a  CKN 2595/116, zapísaných na LV č. 3200, kat. úz. Snina, vo vlastníctve mesta 
Snina, pre DOPABAL s. r. o., Hámorská 1813, 069 01  Snina, IČO 36 508 578, zastúpenej 
konateľom Antonom Pľutom, Hámorská 1813/22, 069 01  Snina za cenu  4 130 € (124 420,38 Sk)  
stanovenú znaleckým posudkom č. 50/2009 zo dňa 16.11.2009 znalca Ing. Mariána Výhonského, 
Ul. Gen. Svobodu č. 2492/46, 069 01  Snina a sumu 194,50 € (5.859,51 Sk) za vyhotovenie GP č. 
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37002341-72/2009, 66,40 € (2.000,37 Sk) za vypracovanie znaleckého posudku  č. 50/2009 
a  správny poplatok za návrh na vklad do katastra nehnuteľností. 
     Prevod   je   v súlade s ustanovením § 12 Všeobecne záväzného nariadenia mesta Snina č. 
83/2007 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov.  
     Cena je v súlade s ustanovením § 6 ods. 1 VZN mesta Snina č. 95/2008 o prevode vlastníctva 
nehnuteľného a hnuteľného majetku v znení doplnkov. 
 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan 
Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková ,Ing. Jozef Savka MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 
14 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
          uznesenie č. 699/2009  
 
 

33. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. CKN 5725/2 na základe 
verejnej obchodnej súťaže 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Michal 
Harakaľ, vedúci oddelenia správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Štefan Nevoľník – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   zmluvný prevod nehnuteľnosti v kat. úz. Snina - 
odpredaj pozemku parcelné číslo  CKN 5725/2 – ostatné plochy,  o výmere 2 633 m2, zapísaného na 
LV č. 3200,  k. ú. Snina, vo vlastníctve mesta Snina podľa podmienok uvedených v „Oznámení 
o vyhlásení verejnej súťaže“, schválených uznesením Mestského zastupiteľstva v Snine č. 627/2009 
zo dňa 27. 08. 2009 pre Ing. Jaroslavu Kohutaničovú, rod. Simkuletovú, r. č. ...................., bytom 
Strojárska 1832/93, 069 01 Snina za cenu 13 700 € (412 726,20 Sk), t. j. 5,20 €/m2 (156,66 Sk/m2), 
stanovenú znaleckým posudkom č. 35/2009 zo dňa 31.8.2009 znalca Ing. Mariána Výhonského, Ul. 
generála Svobodu č. 2792/46, 069 01 Snina,  správny poplatok za návrh na vklad a 66,40 €            
(2 000,37 Sk) za znalecký posudok.  
     Zmluvný prevod je v súlade s VZN mesta Snina č. 83/2007 o zásadách hospodárenia 
a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov a § 9a zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v znení neskorších predpisov. Cena je v súlade s ustanovením § 6 ods. 1 VZN č. 95/2008 o prevode 
vlastníctva nehnuteľného a hnuteľného majetku v znení doplnkov v spojení s podmienkami 
uvedenými v „Oznámení o vyhlásení verejnej súťaže“. 
 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan 
Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý,– 12 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: Ing. Jozef Savka, Anton Vass –- 2 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
          uznesenie č. 700/2009  
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34 A) Cenník poplatkov Mestskej knižnice v Snine platný od 01. 01. 2010 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Eva 
Mihaliková, poverená riaditeľka Mestského kultúrneho  a osvetového strediska Snina.  

 
     Ing. Štefan Nevoľník – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   cenník poplatkov Mestskej knižnice v Snine platný 
od 01. 01. 2010.  
 
Hlasovanie:  
za: PhDr. Daniel Andráško Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan 
Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková ,Ing. Jozef Savka MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 
14 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo   
          uznesenie č. 701/2009  

35. Interpelácia poslancov 
 
     Ing. Jozef Savka – ľudia sa sťažujú na vysoké poplatky za teplo na sídl. I. Nie sú tam 
dokončené výmenníkové stanice. Do keby bude tento stav pretrvávať?  
                                   - je nespokojnosť s hrobovými miestami na novom cintoríne – vo vykopaných 
hroboch je voda.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – na najbližšie zasadnutie MsZ predložiť k tomuto problému správu od 
Tenerga.  
 
     Ing. Lýdia Gičová – hrobové miesta sú v časti, kde boli robené vrty do hĺbky 12 metrov 
a nebola tam zistená podzemná voda. Problém môže byť teda iba s povrchovou vodou. Túto 
situáciu sme rozoberali. Minulý mesiac bolo daždivé obdobie a vykopaný hrob sa správal ako 
lievik, do ktorého sa vlievala táto dažďová voda.  Budeme sa to snažiť poriešiť tým, sa tam urobí 
rigol na odvedenie dažďovej vody.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – rozlúčil sa s poslancami a vo vedení MsZ pokračoval Ing. Ján Čop, 
zástupca primátora.  
 
     Ing. Miroslav Balog – k správe od Tenerga priložiť aj závery a úlohy zo strany mesta; 
       - parkovisko pri motoreste pri najfrekventovanejšej križovatke v meste je 
vo veľmi zlom stave. Treba rokovať s majiteľom pozemku, aby sa dalo toto parkovisko a následne 
nato v spolupráci s dopravným inšpektorátom aj značenie na ceste do poriadku.   
 
(zo zasadnutia odišla MUDr. Mária Kostelníková – 15.36 hod. – spolu 11 poslancov) 
 
     PhDr. Daniel Andráško – chce dať poslanecký návrh na odmenu za rok 2009 pre p. primátora 
vo výške jeho jeden a pol mesačného platu.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – nemá nič proti tomu, aby bol každý za svoju prácu odmenený, ale mal 
by tu byť prítomný a stotožniť sa s tým. Odmeny sa schvaľujú pri schvaľovaní záverečného účtu. 
Ako je to v rozpočte riešené?  
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     PhDr. Daniel Andráško – svoj návrh sťahuje.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš -  chce poďakovať VPS-ke a mestu za pomoc a spoluprácu pri vybudovaní 
parkoviska pri priemyslovke, kde sa vytvorilo 20 parkovacích miest.  
 
 
 

36. Záver 
 
     Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine ukončil Ing. Ján Čop, zástupca primátora.  
 
 
 
 
 
Ing. Štefan Milovčík             Ing. Ján Čop  
        primátor                    zástupca primátora 
 
 
 
 
 
          Ing. Jana Rosičová 
            prednostka MsÚ  
             
         
 
 
 
 
Overovatelia:  Ing. Ján Čop 
 
   JUDr. Iveta Bžánová  
 
 
 
Zapísala: Monika Dunajová 
 
 
 
Snina 22. 12. 2009  
 


	PhDr. Daniel Andráško – svoj návrh sťahuje.

